
 

 

Protokół Nr LXXX 

z sesji Rady Miejskiej w Dziwnowie 

z dnia 4 maja 2010 r. 
 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Lisowski o godz. 13.00 otworzył 

LXXX  sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Powitał zebranych radnych, Pana Burmistrza 

Krzysztofa Kozickiego wraz z pracownikami, sołtysów oraz mieszkańców Gminy Dziwnów  

i przedstawicieli mediów.  

Poinformował, że sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie 

gminnym oraz & 15 ust 3 Statutu Gminy Dziwnów na wniosek Burmistrza Dziwnowa – zał. 4  

 Następnie Przewodniczący Rady oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 

sesji uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji – listy 

obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad radni otrzymali w zawiadomieniu o  

sesji /zał. nr 3/. Zapytał czy są wnioski do załączonego do wniosku o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag do porządku obrad. 

 

Pan Burmistrz poinformował o błędnym zapisie w tytule projektu uchwały ujętym w 

porządku obrad - zamiast 70 000 zł jest 700 000 zł. Oznajmił, że zapis w samym projekcie 

uchwały jest prawidłowy. 

 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały Rady Miejskiej w Dziwnowie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 

dotacji celowej na rzecz Województwa Zachodniopomorskiego do kwoty 700 000,00 zł na 

realizację zadania „Przebudowa chodnika w m. Międzywodzie w ciągu drogi wojewódzkiej 

 nr 102” przedstawił p. Henryk Dymerski Zastępca Burmistrza. 

 

Radny p. Mączyński zgłosił, że ma pytanie, co do konstrukcji projektu uchwały w jej treści 

polegające na tym, że zadanie jest określone jako przebudowa chodnika w Międzywodziu, a 

był wniosek o budowę tego chodnika na odcinku od Poczty do ulicy Szkolnej. Czy to chodzi 

o ten odcinek? 

 

Burmistrz - odpowiedział, że ta kwota pieniędzy na ten chodnik przeznaczona jest na projekt 

realizowany przez Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego. W zeszłym roku 

przedstawiciel Marszałka p. Lidman zwrócił się do Gminy w tej sprawie. Wstępne 

uzgodnienia były i jest to robione według ich projektu.  
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Radny p. Mączyński - powiedział, że dopytuje, bo radni popierali wniosek o budowę 

chodnika, natomiast w projekcie uchwały jest słowo „przebudowa”. 

 

Burmistrz - poinformował, że jest to na odcinku od przystanku autobusowego po lewej 

stronie jadąc od Dziwnowa, do ul. Szkolnej. W dużej części nie ma tam chodnika w ogóle.  

 

Zastępca Burmistrza - dodał, ze jest to odcinek od ul. Słonecznej do ul. Szkolnej  

z przesunięciem przystanku PKS, który jest wciąż zalewany przez wody opadowe.  

 

Radny p. Mączyński - powiedział, że ze względu na to, że chodnik będzie na części 

budowany, a na drugiej części przebudowany proponuje dookreślenie zapisu w § 1 projektu 

uchwały gdzie zadanie miałoby nazwę „Przebudowa i budowa chodnika w m. Międzywodzie 

w ciągu drogi wojewódzkiej nr 102”. 

Następnie radny przytoczył przykład nie skończenia ok. 20 m chodnika w Dziwnowie na 

odcinku od obiektu Straży Pożarnej do ronda - ul. Słowackiego. 

 

Burmistrz - odpowiedział, ze nie tylko źle wygląda chodnik od Straży do ronda, ale 

 w Międzywodziu od Słonecznej do Szkolnej powstanie kompletny chodnik.  

 

Radny p. Mączyński - poinformował, że w Dziwnowie przy rondzie są nieuregulowane 

stosunki własnościowe na działce przylegającej do chodnika, gminnej. Przy światłach idzie 

się podziałce prywatnej, a na terenie działki gminnej jest postawiony śmietnik, który w 

sezonie dostarcza wiele „ atrakcji”. 

 

Burmistrz - powiedział, ze mówiąc o takich „kwiatkach” to należy powiedzieć, że pół drogi 

na odcinku drogi 102 jest na terenie prywatnym.  

 

Radny p. Mączyński - w dalszym ciągu wnosi o wpisanie w nazwę zadania słowa „i 

budowa”  

 

Zastępca Burmistrza - powiedział, że można w tej sprawie wykorzystać przepis § 10 

Porozumienia, które jest załącznikiem do uchwały.  

 

Burmistrz - wyjaśnił, że gdyby nie zadeklarowano żadnej kwoty to chodnik nie byłby 

robiony. 

 

Radna p.Olszewska - radni rozumieją potrzebę tej inwestycji, chodzi jedynie o 

doprecyzowanie zapisu.  

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że uchwała jest z załącznikiem i później ten załącznik 

nie może być zmieniony. 

 

Zastępca Burmistrza - zgłosił w imieniu Burmistrza autopoprawkę, aby zarówno w uchwale 

jak i załączniku tj. porozumieniu i umowie zmienić zapis nazwy zadania na: „ Przebudowa i 

budowa chodnika w m. Międzywodzie w ciągu drogi 102 od ul. Słonecznej do ul. Szkolnej” 

 

Burmistrz - dodał, że do Porozumienia będzie dołączony projekt. 
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Nastąpiło głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką: 

Rada Miejska w Dziwnowie w obecności 9 radnych na stan 14 w głosowaniu za - 9, przeciw 

- 0, wstrzymało się - 0 jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr LXXX/494/2010 w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie dotacji celowej na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego do kwoty 70 000,00 zł. na realizację zadania „Przebudowa i 

budowa chodnika w m. Międzywodzie od ul. Słonecznej do ul. Szkolnej w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 102”  

  

Przewodniczący Rady, p. Marek Lisowski z uwagi na zrealizowanie porządku obrad 

zamknął LXXX Sesję Rady Miejskiej w Dziwnowie. Wszystkim podziękował za przybycie. 

 

 

Protokołowała; 

insp. Wiesława Matelska 

 


